

Alte Drucke

Quinti horatij || Flacci epistola||ru[m] Liber. || ... ||

Horatius Flaccus, Quintus

Liptzk, [ca. 1507]

VD16 ZV 30550

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-149752

1. au

Quinti horatii flacci epistola rū Liber.

Liber Epistolarū horatii
Ad lectorem

Jam censura gravis me castigavit ad vnguent
Crispantes nasos tutus adire queo.
Nam si me vitio quisquam labefecerat vllō
Id mihi iam censor sedulus eripuit:
Omnipotens pro quo deus olim premia donet:
Eternis faciat vivere temporibus.

204.6

tu e eploru lib horatij flauri q tpe Augusti a sacris domo in pio habito
asius huius poeta laudatistis vocat q multa in geny meritis vix famula
ngust a sacris locum Odo d pique eplaz opusculu adferat

ARGUMENTUM primi libri Eplaru

Sec epla prima ad Mercenariu confecta proxiq muni fuit. Ad id genus ad
tate veneranda poena omittit quibus meritis rogatu ca fuisse. Et res gravior
ritima pte de pte pte et sibi multis q sibi pte pte. Sed meritis decessit. Sed
ngiam forte etate sibi laudatistis neq pte pte. Sed pte pte negligencia pte
id in hoc pte pte pte. Caplat i benevolentia loco. Invenit a pte pte
i illud dignu pte pte. Sed quod pte laudatistis sit muni decessit laudatistis
muni decessit gratia q muni. Reliq pte pte